
Hallo clubgenootjes, eventjes
voorstellen!👋🏼

Sinds maart ben ik samen met
mijn lieve vriendje Intro
Geuzenhof lid geworden bij
Concordia Florebit. 

Intro &ik zijn fanatieke amateurs
en leiden elkaar op. Zo groeien we
samen op ons gemakje de
dressuurklasses door. Deze
maand hebben we een van onze
dromen bereikt, we zijn Z1
geklasseerd🤩💪🏼

Wie weet zie ik jullie snel op
wedstrijd of op een van de
clubactiviteiten!😊

Groetjes Anne

  WWW.CONCORDIAFLOREBIT.NL

Wat gebeurt er achter de
schermen...

Voorstellen lid

B E K I J K  O O K  O N Z E  W E B S I T E  V O O R  D E  K O M E N D E  A C T I V I T E I T E N

CONCORDIA FLOREBIT   |   CONCORDIAFLOREBIT@LIVE.NL 

J U L I  2 0 2 5 E D IT I O N  # 5

Anne Akkermans

Status gemeente
Update visiedocument 
De laatste aanpassing van ons
visiedocument is succesvol afgerond en,
conform de gemaakte afspraken, op 30
juni ingeleverd bij de gemeente. Hiermee
zetten we weer een belangrijke stap in ons
gezamenlijke traject naar de aanleg van
onze paardrijbak.

lik op de toekomst
We kijken nu actief verder naar mogelijke
samenwerkingen met partners die onze
visie kunnen versterken. 

Samen willen we bouwen aan een
toekomst die gedragen wordt door brede
betrokkenheid en gedeelde ambities.

Wist je dat...

We als vereniging we in de afgelopen
periode weer meerdere nieuwe leden
hebben mogen verwelkomen.

Meerderdeel van onze leden
dressuurruiters/amazones zijn.

Activiteiten juli/augustus/september

Als bestuur zijn we hard bezig met het
werken aan het clubgebouw zodat we aan
jullie als leden maar ook aan de gemeente
kunnen laten zien dat wij onze toekomst
belangrijk vinden. 

Kan je ons op een of andere manier helpen
dan horen we het graag.  We zijn nog
opzoek naar leuke plantenbakken,
picknicktafels en damwanden. Of ken je
iemand die ons kan sponsoren of juist de
handjes kan bieden, wij zijn er blij mee.
Heb je verder nog ideeën, laat het ons
vooral weten!

We zijn bezig met echt een complete
metamorfose en deze willen we jullie
graag laten zien op de ledenvergadering
op 22 augustus, dus zorg dat je erbij bent.
Hierover komt nog een mail met de
agenda punten & we horen dan ook graag
of jullie aanwezig zijn.

22 augustus ledenvergadering op
clubgebouw
24 augustus Jumpcross
5 t/m 7 september ponykamp
7 september leden BBQ

De activiteitencommissie is druk bezig
met het organiseren van ponykamp! Deze
is verplaats naar het eerste weekend van
september (5 t/m 7 september). We
streven er naar eind volgende week het
opgaveformulier per mail naar de
ponyclubleden toe te zenden. Om het
kamp leuk af te sluiten organiseren we op
7 september een BBQ, waarbij alle leden en
ouders welkom zijn

Daarnaast zijn we ook begonnen met het
organiseren van het ledenuitje op 8
november en al begonnen met de
voorbereidingen van onze winterspecial
Bingo!

Er is de afgelopen maand ontzettend
hard gewerkt met heel veel dank aan de
mannen van Eventing Etten-Leur. Maar
we kunnen mededelen dat ons
crossterrein volledig ingericht en klaar
om gebruikt te worden.  

Van grasveld naar crossterrein

Het terrein beschikt over maar liefst 20
hindernissen met een hoogte van 60 of
80 cm.

Wil je gebruik maken van het terrein?
Dat kan, meld je dan van tevoren aan via
concordiaflorebit@live.nl. 

Zodat wij weten dat het terrein in
gebruik is en zorgen we samen voor een
veilige omgeving.



hoi! 

Ik ben Isabella van Genderen en 15 jaar en ik
heb een pony Havana ze is een 6 jarige merrie
een echte dressuurpony maar sinds kort
pakken we het springen op en laat ze daar
ook veel potentie zien, ik ben lid van de
ponyclub Concordia Florebit.

 Ik ben actief in de wedstrijdsport zowel
dressuur als springen doe ik met mijn pony.
samen trainen tot mijn grote doelen wil graag
in de dressuur zover mogelijk komen wat
haalbaar is en het springen gaan we lekker
aankijken hoe ze het aanpakt. 

Verder zijn we heel druk aan het trainen voor
de selectie wedstrijden! 

Groetjes van ons, Isabella & Havana

  WWW.CONCORDIAFLOREBIT.NL

Ook de paarden kwamen in actie!
Gisteren, op 5 juli, stonden de paarden
dressuur op het programma van de
Brabantse Kampioenschappen. We
zijn trots te melden dat ook hier twee
van onze leden mochten deelnemen.

Celeste Da Silva kwam met Ruby
Saturday uit in de klasse M1 paarden.
Samen reden zij een sterke proef en
wisten een mooie 16de plaats te
behalen. 

Judith Evers kwam aan de start met
Prúmonde, ook in de klasse M1, en
reed naar een verdienstelijke 18de
plek

 Renske Monden, die eerder al
succesvol was bij de pony’s, had zich
óók bij de paarden geplaatst. Met het
paard Le Noir kwam zij aan de start in
de klasse B paarden, en wist daar een
absolute topprestatie neer te zetten:
Brabants Kampioen 2025!

Alle deelnemers mogen trots zijn op
hun prestaties. We kijken nu al uit
naar het vervolg van de
kampioenschappen, vandaag staat de
verenigingskampioenschappen op de
planning. Ook hier worden we goed
vertegenwoordigd met 2 viertallen,
Fantastic4 & Drafdiva's

Voorstellen Lid
Isabella van Genderen
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Het afgelopen weekend, 28 en 29 juni,
was het zover: het eerste weekend van
de Brabantse Kampioenschappen
outdoor stond op de planning, en onze
vereniging werd daar vertegenwoordigd
door maar liefst vier getalenteerde
leden. Wat een prachtig begin van deze
kampioenschapsreeks!

Fenna van Aert, slechts 8 jaar oud, reed
met haar pony Gomes in de klasse A-B
naar een knappe 18de plaats. Een
fantastisch resultaat voor zo’n jonge
deelnemer, waarmee ze haar potentie
alvast heeft laten zien!

Grote zus Aniek van Aert pakte flink uit
en kwam met vier pony’s aan de start:

Met Gomes in klasse AB-L2 eindigde
ze op een mooie 5de plaats
Met Ruja’s Seph in AB-L1 behaalde ze
een sterke 4de plaats
Met Gas’s Farina in klasse C-L2 reed
ze naar een prachtige 3de plek
En met Danone Bloemendael in
klasse DE-B wist ze een nette 16de
plaats te bemachtigen

Ook Isabella van Genderen was van de
partij met Leuns Veld’s Havana in de
klasse DE-B. Na het overkampen mocht
ze een welverdiende 8ste plaats
bijschrijven

Tot slot kwam Renske Monden aan de
start met Hilando in de DE-L2. Na het
overkampen sloot zij het weekend af met
een fraaie 7de plek in het
eindklassement.

Brabantse Kampioenschappen Outdoor 2025


